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Interpellation – Hållbarhetsanalys av om- eller 
nybyggnation av nytt bibliotek
Under debatten om att bestämma lokalisering av det nya biblioteket, samt om 
det ska byggas om eller byggas nytt, har det både från oppositionen och från 
kommunmedborgare ifrågasatts hur det kan anses vara hållbar att riva ett 
funktionellt hus och bygga ett nytt på samma plats. Givet det allvarliga läget 
för klimatet bör hållbarhetsfrågan varit central i ett så omfattande projekt som 
detta.

I en debattartikel i Gefle Dagblad den 9 april 2021 skrev kommunrådet Therese 
Metz (MP) och nämndsordförande Helene Börjesson (MP) följande:

”Alternativet att bevara hela eller delar av huset har naturligtvis utretts, men 
visade sig vara långsiktigt mindre lämpligt ur hållbarhetsperspektiv.”

Med anledning av ovanstående frågar jag Kommunalrådet Therese 
Metz följande:

- Vilken utredning, eller utredningar, är det som det som åsyftas på som visat att 
bevara hela eller delar av nuvarande biblioteksbyggnad skulle vara mindre lämpligt ur 
ett hållbarhetsperspektiv?

- Vad konkret, eller på vilket sätt, visade den eller de utredningar rörande 
hållbarhetsperspektivet som torde gjorts att det ena alternativet var att föredra framför 
det andra?
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